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Göteborgs Bridgefiirbund 2019-20

Protokoll fran Styrelsemöte nr 12

Plats: Bridgens hus, J A Wettergrens Gata 5

Tid: Onsdagen den 30 september 2020, kl. 11.00

Närvarande styrelseledamöter: Tillftirordnad Ordf. Gunnar Östgård Olsson, Sten-Åke

Thunberg, Bo/Bobo Wallmander, Alf Börjesson, Jan Jensen, Birgitta Lagnell och Birgit
Peters6n.

Adjungerade: Carl Ek och Ame Larsson.

Frånvarande: Bo Hillström

1. Mötets öppnande

Gunnar öppnade mötet och hälsade alla välkomna. Han hade ordnat med bullar till kaffet.

2.Yal av Justerare

Sten-Åke Thunberg valdes att jämte ordftiranden justera protokollet.

3. Adjungeringar

Calle och Arne Larsson adjungerades till mötet.

4. Dagordning
Ett reviderat forslag till dagordning delades ut av Gunnar. Denna godkiindes.

5. Föregående mötes protokoll
Protokollet från den 3 september 2020 godkändes och lades till handlingama.

Alf lägger ut protokollet på GBFs hemsida och sätter upp det på anslagstavlan i Bridgens Hus.

6. Rapporter

Allmrin info. Gunnar Berättade att Kronhusklubben skall brirja spela. Sedan tidigare spelar

också Lerums BK och Bachelors Club.

Ekonomi. Grurnar meddelade att insamlingen till GBF har gett drygt 3000 sedan 1 september.

Bokslutet har godkänts av revisorema och skrevs också under av s§relsens medlemmar.

Intendentur. Jankunde berätta att vi har köpt ut två ar,torkningsmattor, som vi tidigare har

hyrt. Vi kommer att ombesörja tvätten själva.

Ingångs-koder och larm till Bridgens Hus håller pä atr ses över.

Vid larm ersiitts Kalle Rasmusson med Gunnar.

Trivlingskommittön. Det blev 30 lag i fyru grupper som spelar på internet/BBo. Det ffir vi se

som en framgång.

Pensionrirsklubb. Birgitta beriittade att hon nu deltar i en grupp medT personer från hela

Sverige. De utbyter erfarenheter om pensioniirsverksamhet med hjälp av virhrella möten i
form av Teams. Birgitta är sammankallande.

Bridgens vcinner. Nästa lottdragning ftir Bridgens Vänner kommer att hållas efter årsmötet

den25 oktober.

7. Nya stadgar fiir Bridgens Viinner

Stadgama har setts över av Birgit m.fl. Styrelsen godkände den nya versionen.



8. Förberedelser inftlr arsmötet

Årsmötet hålls i Bridgens Hus stora spellokal den25 oktober med start kl. 13.00.

Ligaklubben har möte omedelbart efteråt.

Kallelse med underlag kommer att skickas till ordforanden eller annan kontaktperson ftir
respektive klubb. Antalet deltagare per klubb begråinsas till2 personer.

Information har också skickats till de medlemmar, som har en e-postadress.

Sigvard Sundelid tillfrågas som ordfrrande for mötet.

9. Uppstart efter Covid 19

Vi vet ftir ntirvarande inget om detta.

10. Brev från Peter Ventura

Ventura har skrivit ett brev till GBF, dåir han ifrågasätter vår ftirsäljning av kortlekar till
bridgeklubbarna i Sverige.

Gunnar kontaktar SBFs ordfrrande Maftin Löfgren och forhör sig om hans syn på saken.

1 1. Kortleksftirsäljning
Ca 10 Yo av de kontaktade klubbarna har svarat positivt. 2000 kortlekar har sålts.

1 2. Representant till distriktsträffen
Vi låter Roger Wiklund representera GBF vid kommande distriktsträff.

13. PartävlingarpåBBO
Calle berättade att partävlingarna på dagtid fungerar och kvällstävlingen på torsdagar ser ut att

viixa. Verksamheten går med ett visst överskott.

14. Hyror till klubbarna i Bridgens Hus

Frågan bordläggs till nästa möte.

1 5. Framtida verksamhet

Det fanns inget att anfiira i dagsläget.

16. Övriga frågor
1400 medlemmar har betalt medlemsavgiften, vilket motsvarar 80 %.

Gunnar påminner om detta i kommande brev.

Arne skall eventuellt starta triiningsbridge 28 oktober.

17. Nästa möte

Inget planeras ftire årsmötet.

18. Avslutning

Gunnar avslutade mötet och tackade alla ftir visat intresse.
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